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Referat  
Elevrådet ved Skedsmo videregående skole 

Møtested: Skedsmo videregående skole, auditorium 1 
Dato: 21.11.2023 
Tid: 12.20-13.05 

Referent: Ronja Ahokangas 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 
Isak Aleksander Gald-Bergskaug  Elevrådsleder Elevrådsstyret, 3PBA 
Yusuf Kemal Keser  Nestleder Elevrådsstyret, 1STC 
Ronja Ahokangas Sekretær Elevrådsstyret, 1HDB 
Teo Tebogo Kårstad Styremedlem Elevrådsstyret, 3PBC 
Madelen Borgersen Styremedlem Elevrådsstyret, 3STA 
Mathias Johnsen Styremedlem Elevrådsstyret, 3STB 
Hassan Ullah Mahmood Styremedlem Elevrådsstyret, 1STG 

 Andre møtedeltagere: 
Navn  Funksjon  Representerer  

Marcus Dawes Albrigtsen Miljøveileder og 
elevrådsansvarlig 

 

Ikke til stede: 
Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: 
1 Toastjern på kantina 
2 Elevparkering 
3 Variert matutvalg 
4 Tilgang til grupperom ved brakkene 
5 Bønn på skolen 
6 Lite bruk av hansker ved kantina 
7 Tilbud om frokost for bygg ved Fjellhammer 

Elevrådets behandling av sakene:  
Sak nr.1 – Toastjern på kantina 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Forrige elevrådsmøte ble det tatt opp om ønske om toastjern på kantina. Tidligere ble det tatt bort på 
grunn av misbruk og tull med temperatur innstillingene til toastjernen. Saken har som sagt blitt tatt 
videre og tenkt gjennom fram til nå. 
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Hva ble bestemt: 
Det har blitt bestemt at toastjern kommer tilbake til kantina etter jul. 

Kommentarer:  
 

Sak nr. 2 – Elevparkering 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Forrige elevrådsmøte kom det fram at flere fant oppmerking på parkeringsplassen for få for alle bilene 
som skulle parkeres der, og da var det ønske om bedre og utvidet oppmerking. Oppmerkingen blir 
ordnet før skolestart, så det er ikke mye vi på skolen kan ordne midt på året.  
 
Hva ble bestemt: 
Oppmerking kan ikke bli gjort noe med på midten av skoleåret, det gjøres hver vår. I tillegg skal 
elevparkering tas bort etter hvert i forbindelse med at vi skal bygge ut.  

Kommentarer:  
Hvis det er krise med parkering, finnes det en gjesteparkering litt lengre unna skolen hvor man kan 
parkere. Eller man må være tidlig ute for å parkere i en av gatene her, obs følg parkeringsregler. Da må 
man betale for parkeringen. 
 

Sak nr. 3 – Variert matutvalg 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Tidligere har det blitt nevnt ønske om variert matutvalg på kantina. Saken har blitt tatt opp og det skal 
eventuelt skje etter hvert. Angående halal mat, så er det vanskelig for skolen å få tak i for nå. Dette er 
på grunn av lite etterspørsel. 

Hva ble bestemt: 
Som sagt skal varierende matutvalg skje etter hvert, og foreløpig er det vanskelig for skolen å få tak i 
halal mat. 
 
Kommentarer:  
 
 

Sak nr. 4 – Tilgang til grupperom ved brakkene 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Det har blitt meldt at grupperommene på brakkene blir ikke brukt, og elevene som har behov for de 
ikke har tilgang til de grupperommene. 

Hva ble bestemt: 
Denne saken ble ikke diskutert i dybde, men hvis det er mulig så kan elevene ta det opp med læreren 
sin. 
 
Kommentarer:  
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Sak nr. 5 – Bønn på skolen 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Flere elever har ønske om at de kan få et sted/ekstra tid i pausene for å gjennomføre sine bønner. 
Saken har blitt diskutert, men dessverre kan vi ikke gjøre noen endringer på bygget, dersom skolen må 
holde seg nøytral som mulig. Hvis man trenger mer tid for å gjennomføre bønn kan man snakke med 
læreren sin om det. 

Hva ble bestemt: 
Vi kan ikke gjøre fysiske endringer med bygget, men elever har lov til å utøve sitt livssyn i friminuttene.  
 
Kommentarer:  
 

Sak nr. 6 – Lite bruk av hansker hos ansatte på kantina 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Elever har kommet fram med ubehag angående lite bruk av hansker hos ansatte på kantina. Dermed 
har det dukket opp at elevene ønsker at de som lager maten på kantina bruker hansker under 
matlaging og servering. Dette skal vi se i videre og ta opp med kantinelederen. 

Hva ble bestemt: 
Saken skal tas videre med kantineleder. 
 
Kommentarer:  
 

Sak nr. 7 – Tilbud om frokost til bygg på Fjellhammer 
Hva kom fram i diskusjonen: 
Elever hos bygg som arbeider på Fjellhammer har meldt at de ønsker å få tilbake frokost tilbudet som 
de hadde tidligere. Til nå har det vært noen andre enn skolen som har betalt for måltidet. Vi skal se i 
det og snakke med ledelsen om denne saken. 

Hva ble bestemt: 
Saken skal bli tatt videre med ledelsen. 
 
Kommentarer:  
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